
Hei
Jeg heter Anne Merethe Stallvik og bor på Opphaug ved nedkjøringen til Teletunet barnehage. Jeg 
hører at dere i disse dager sitter og planlegger hva som skal gjøres med trafikksikkerheten i Ørland 
kommune. Jeg har et INDERLIG ønske om fartsdumper forbi her. Grunnen til det er at jeg har 
overhodet INGEN tro på at det hjelper å sette opp et fartsbegrensningsskilt nedover her. Grunnen til 
det, er at jeg gjentatte ganger har snakket med ansatte i barnehagen og posten om farten de bruker 
forbi her. Jeg har bedt dem formidle videre til foreldre som har barn på barnehagen, men ikke noen 
reaksjon. Jeg har fysisk stoppet enkelte postansatte som er inne på plena vår fordi de ikke klarer 
svingen når de er i farta.
Jeg ber dere være oppmerksom på at det er 45 barn som går på barnehagen, og det er til enhver tid 
16-20 ansatte. Det blir til sammen på det meste 220 passeringer forbi her hver dag bare av de som 
har med barnehagen å gjøre. Så er det posten da, som tilsynelatende er helt likegyldig til gående 
barnehagebarn og de som er fastboende (Jeg har selv fire barn) Jeg hører flere som klager på 
kjøringen og farten til budene som opererer i byggefeltene både her i kommunen og i Bjugn 
kommune.  Det er også svære postlastebiler som passerer her flere ganger i døgnet og de følger 
iallefall ikke den fartsgrensen det er her nå.     
Det har flere ganger vært nestenulykker, der barn har kommet syklende eller gående langs veien her.
Jeg kan ikke med min fattige forstand se en eneste grunn til at vi ikke skal få fartsdumper nedover 
veien her. Når Ola Olsavei på Opphaug har det, må det være mulig å legge noen her også, iallefall nå 
når dere tenker å sette ned fartsgrensen her. Det er ikke på langt nær så mye trafikk der, som her 
nedover.  Ingen av oss rundt her har noen barn å miste.......
Jeg ser fram til et svar fra dere om denne saken.
 

Vennlig hilsen Anne Merethe Stallvik
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